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Z A P I S N I K 

sa 93. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane u Maloj vijećnici 

22.12.2014. godine s početkom u 08,00 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Đulio Jusufi, voditelj odsjeka za proračun i 

financije; Indira Rački Joskić, ravnateljica „Narodne knjižnice i čitaonice Delnice“; Nikola Muvrin, 

direktor KTD „Risnjak-Delnice“ d.o.o.; Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica TZ Grada Delnica; Dragan 

Abramović, zapovjednik JVD Delnice; Dario Medvedec, direktor TD Goranski sportski centar d.o.o.; 

Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela; Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za 

obavljanje poslova tijela Grada Delnica. 

 

Odsutni: Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i 

promet; Zvezdana Jerković, ravnateljica DV Hlojkica i Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika 

Grada Delnica. 

 

PLANIRANE TJEDNE AKTIVNOSTI: 

 

ĐULIO JUSUFI - voditelj 

- Prošli tjedan su unesene elementarne nepogode, prihod koji je bio od županijskog proračuna     

i danas počinju isplate jer je bilo grešaka u IBAN-ima, ali to se sve riješilo. 

- Danas ujutro proslijeđeno je HABOR-u izvješće nadzora vezano za prvi zahtjev isplate. 

- Ovaj tjedan bit će printanje materijala sa Vijeća radi potpisa i slanja u Ministarstvo financija 

i svih adresa kojima se treba poslati obavijest, te Državnoj upravi da je proračun donesen prošli 

četvrtak. 

- Redovne aktivnosti te nastavljanje obveza vezanih za PDV koje su se radile u petak.  

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ  

- Rade dvije, svaka u jednoj smjeni i do 31.12.2014. preostale su dvije stvari za napraviti: 

arhiviranje podataka u računalu što se tiče korisnika i arhiviranje podataka u računalu što se tiče 

knjižnog fonda. 

- Naime, knjižnični program briše podatke o aktivnom broju korisnika pa se mora arhivirati 

ono što je bilo aktivno u ovoj godini da bi se dobio stvarni broj, stvarni pokazatelji i da bi 

prekontrolirali ono što je razdijeljeno, odnosno grupirano pod učenike osnovne i srednje škole, pod 

studente itd. onako kako se moraju voditi korisnici. 

- Kraj godine rezerviran je za ispis dužnika knjiga i zakasnina koje moraju kad vrate knjigu 

dati, dakle tu je puno kontakata telefonom. 

- Što se tiče fonda, ono što sam ja otpisala 2014. godine, otpisano je iz računala. Međutim, 

slaganjem arhive uvidjela sam da ništa od prije otpisane knjižne građe nije otpisano preko računala, 

Darinku je to bilo strah raditi da se ne bi nešto poremetilo u programu, no ono je otpisano na zakonit 



način samo je ostala zadnja točka, a to je iščlaniti iz knjižnog fonda tako da ću to raditi svakoga dana,  

a po mojoj procjeni radi se o 600 knjiga. 

- Biti će radijska emisija. 

- Danas je pričaonica priča.  

 

NIKOLA MUVRIN - direktor KTD „Risnjak-Delnice“ d.o.o. 

- Uspješno su odrađeni božićni koncerti u Brodu na Kupi i u Delnicama, ljudi su bili 

zadovoljni. 

- Danas su pripreme oko fontane za sutrašnje otvorenje. 

- Radi se vezivanje mladih stabala. 

- Ispad struje u Radničkom domu. Odluka je da se razgovara sa vlasnikom da se tamo postavi 

dežurna služba danonoćno jer je u 3 sata bila dojava da je iskopčan strujni sistem, ali to se popravilo 

za 15 minuta. Trebalo bi naći neko drugo rješenje, da li ga premjestiti ili ga locirati, ali to bi trebalo 

vidjeti sa inspekcijom kako bi bilo najbolje napraviti. 

- U srijedu ujutro na trgu paljenje vatre, postavljanje pivskih stolova i klupa, te će se 

razgovarati sa Pajdašima oko postavljanja šatora iznad stolova za Badnjak na Trgu. 

- Za Božić i Štefanje biti će dežurstva vezano za čišćenje u parku i oko igrališta. 

 

MIRELA SRKOČ ŠENKINC - direktorica TZ Grada Delnica 

- Danas u 9,00 sati dolazi u radni posjet direktorica TZ Kvarnera dr.sc. Irena Peršić Živadinov 

na koju su pozvani članovi Turističkog vijeća, hotelijeri, ugostitelji te dodatno predstavnici GSC i 

Nacionalnog parka Risnjak. 

- U 10,00 sati koordinacija TZ-a Gorskog kotara uz jednu edukativnu radionicu 

administriranja zajedničkog web portala Gorski kotar.hr čiju smo domenu preuzeli zajednički tako da 

smo sad sami odgovorni za sadržaje na tom portalu.  

- Za srijedu i za vikend priprema oko Badnjaka, događanja na gradskom trgu-ribice i zabavni 

program.  

- U tijeku je popravak dimnjaka u turističkom uredu, u subotu je bilo problema jer je dimnjak 

od gosp. Fatkiča zapravo zajednički, tražio se neki kompromis, bili smo na razgovoru s njima i 

vjerujemo da će se to ovaj tjedan završiti. 

- Ostale redovne aktivnosti do kraja godine. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ - zapovjednik JVD Delnice 

- Danas odlazi na upravni odbor zapovjedništva vatrogasne zajednice PGŽ. 

- Početkom tjedna odradit ćemo dan tehnike.  

- Danas i sutra čišćenje, te se mora organizirati vraćanje prikolice za prijevoz životinja.  

- Redovite aktivnosti koje se svakodnevno odrađuju. 

 

DARIO MEDVEDEC - direktor TD Goranski sportski centar d.o.o. 

- Što se tiče izgradnje svlačionica na multifunkcionalnoj dvorani odrađena je javna nabava, 

odabran je izvođač radova, najpovoljniji ponuđač je bila tvrtka Euro modul, zahtjevi za ponudu su 

poslani na 6 adresa, pristigle su 4 ponude. 

- Danas će se poslati odluka o odabiru tako da se pripremimo za ugovaranje tih radova.  

- Prikupljeni su svi posebni uvjeti od javnih ustanova, a od MUP-a i Hrvatskih voda će se  

danas pokupiti, te projektant na osnovu toga nastavlja sa izradom glavnog projekta za ishođenje 

građevinske dozvole.  



- Aktivnosti vezane za stadion-zahtjev za prikupljanje ponuda za idejne projekte je 

pripremljen.  

- Klizalište- sve su aktivnosti bile u tijeku, u subotu je bila dobra posjeta zahvaljujući i 

organizaciji adventa u Delnicama  i vlaku.  

- Nezadovoljstvo natpisom u Novom listu u subotu na temu sjednice GV Grada Delnica i 

neprimjerenim izjavama pojedinih vijećnika.  

 

GORDANA PISKAČ - pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 

- Radi se okončani obračun za Supilovu ulicu, plan je sutra doći do cilja. 

- Poslat će se prijava na Fond za zaštitu okoliša vezano za semafore, odnosno za sufinanciranje 

brojača na semaforu. 

- Treba potpisati ugovor za sanaciju klizišta na cesti Razloge.  

- Raditi će se na nabavi klupa i kanti za smeće, danas ujutro mailom dobivena konačna 

ponuda. 

- Info kiosk postavljen na gornjem trgu kod fontane, istog treba pokrenuti pa se mora 

angažirati osobu koja to održava da ga stavi u funkciju. 

- Raditi će se na prometnom redarstvu, na kontroli ceste za Razloge na klizištu gore 

navedenom gdje se treba potpisati ugovor za izradu projektne dokumentacije. 

- U subotu je bio kvar na javnoj rasvjeti, ali u nedjelju je otkrivena lokacija kvara i ista je 

otklonjena.  

- Prošli tjedan je geometar bio na utvrđivanju međe vezano za vatrogasni dom. 

- Goranka je angažirana oko događanja vezana za advent. 

 

TOMISLAV MRLE - voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica 

- Sjednica GV je završila i sada slijedi pripremanje akata za potpis i izrada skraćenog 

zapisnika. Slanje akata na nadzor kao i na adrese onih na koje se pojedini akti odnose. 

- Što se tiče stručnog osposobljavanja, treba provjeriti da li je sve u redu sa odjavama 

volontera kojima je istekao ugovor. Ivana će izraditi redovito izvješće za HZZZ. 

- Izbori za predsjednika RH: danas je druga po redu vježba za unašanje simuliranih rezultata 

izbora. Sutra je generalna proba, te podjela izbornog materijala i obuka članova BO s područja Grada. 

- Odgovor Narodnoj knjižnici vezano uz arhivsko stvaranje gradiva. 

- Izrada rješenja na zahtjev stranke vezanog uz radno vrijeme kroz ove blagdane.  

- Danas je sjednica Socijalnog vijeća tako da će se Martina baviti izradom potrebnih akata, 

također radi i na izradi potrebnih izvješća iz područja socijale PGŽ, te izradi ugovora o stipendiranju. 

- Pokušati će se izraditi prijedlog dežurstva CIP-a  za prvih 6 mjeseci 2015.godine. 

- Danas treba malo doraditi i potpisati Ugovor između PGŽ i Grada koji se odnosi na 

financiranje projektne dokumentacije za uređivanje Doma OSRH te „stare šumarske škole“ u 

etnografski muzej, a sve vezano za ostavštinu iza pokojne Janet Majnarich. 

- Sa zamjenikom župana, gosp.Mamulom treba potvrditi 30.01. predavanje o ZZ za sve 

čelnike JLS GK-a. 

 
 

Dovršeno u 08,25 sati. 

 

Napisala:                                                                                       Gradonačelnik Grada Delnica: 

Ivana Pintar                                                                                   Ivica Knežević, dipl. iur. 


